



Product Information Sheet

Reference: _____

流動數據產品 / Mobility Data Products

牌子 / Brand	TP-Link
型號 / Model	TP-Link Deco X60
原產地 / Place of manufacture	中國 China
主要功能 / Key features	<p>AX5400 雙頻 WiFi 6 Mesh Router</p> <ul style="list-style-type: none">更快的連接：Wi-Fi 6+ 的速度高達 5,400 Mbps，5GHz：4,804 Mbps，2.4 GHz：574 Mbps連接更多設備：OFDMA 和 MU-MIMO 技術將容量翻了四倍，可以同時傳輸到更多設備增強無縫覆蓋：通過 Wi-Fi 6+ 產生的更清晰、更強大的全家 Wi-Fi 信號，實現無縫全家覆蓋超低延遲：延遲的大幅降低可實現回應更快的遊戲和視頻聊天一個統一的網路：多個單元形成一個全家網路，當您在家中移動時，該網路會自動選擇最佳連接網路安全：WPA3 加密和 TP-Link HomeShield 提供個人化功能，包括家長控制，防病毒和服務品質（QoS），以確保更安全的在線體驗TP-Link HomeShield：通過先進的網路和物聯網保護功能確保您的家庭網路安全設置簡單：Deco 應用程式將逐步引導您完成設置。 <p>AX5400 Whole Home Mesh Wi-Fi 6 Unit</p> <ul style="list-style-type: none">Faster Connections: Wi-Fi 6 speeds up to 5,400 Mbps—4,804 Mbps on 5 GHz and 574 Mbps on 2.4 GHzConnect More Devices: OFDMA and MU-MIMO technology quadruple capacity to enable simultaneous transmission to more devicesBoosted Seamless Coverage: Achieve seamless whole-home coverage with a clearer and stronger whole-home Wi-Fi signal generated by Wi-Fi 6Ultra-Low Latency: Greater reduction in latency enables more responsive gaming and video chattingOne Unified Network: Multiple units form a whole-home network that auto-selects the best connection as you move around your homeTotal Security: WPA3 encryption and TP-Link HomeShield provide personalized features, including Parental Controls, Antivirus, and Quality of Service (QoS) to ensure a safer online experienceTP-Link HomeShield: Keeps your home network safe with cutting-edge features for network and IoT protectionSetup Made Easier Than Ever: The Deco app walks you through the setup step-by-step
數據傳輸/網絡連接制式 Data transfer/network connectivity protocol	Wi-Fi 6 IEEE 802.11ax/ac/n/a 5 GHz IEEE 802.11ax/n/b/g 2.4 GHz LAN: IEEE 802.3 / 802.3u Wi-Fi: 802.11 b/g/n/a/ac/ax 2.4GHz Wi-Fi 2x2 MU-MIMO 5GHz Wi-Fi 4x4 MU-MIMO
配套 / Packaging List	Deco X60 (2件裝 / 2-pack) <ul style="list-style-type: none">2 x Deco X60 units1 x RJ45 網絡線 / Ethernet cable2 x 電源適配器 / Power adapters 1 x 快速安裝指引 / Quick Installation Guide
產品價格 / Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份 / Identity of repair service provider	Galaxy Communication (H.K.) Limited



保修地址 / Repair service address		TP Link 客戶服務中心 地址: 新界葵涌大連排道 21-33 號宏達工業中心 7 樓 702 室 熱線電話: 2388 4849 服務時間: 星期一至星期五, 上午十時至 下午六時 / 星期六、星期日及公眾假期休息 TP Link Service Center Address: Unit 702, 7/F, Vanta Industrial Centre, 21-33 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung, N.T Tel.: 2388 4849 Business Hours: Monday to Friday : 10:00 - 18:00 Saturday, Sunday & Public Holidays : Closed website: www.gchk.net
換貨政策 / Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次, 詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期 Warranty period	主機 / Main Unit	36 個月* 36 months*
	配件 / Accessory	電源適配器: 36 個月* Power supply adapter: 36 months*

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://hkcsl.com>